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Amb sentit comú

Rubén Puerto, nou regidor de Canviem: 

Després de la “inauguració” del passat 26 d’octubre, des de

Canviem Montmeló seguim reclamant:

 1) Que s’agilitzi el trasllat al nou equipament de les persones

usuàries del servei. Prou endarreriments injustificats!

 2) Que es concreti l'ampliació de places públiques amb la

Generalitat i es comencin a reduir llistes d'espera, que

actualment a Montmeló són de 3 anys pel servei de residència

i 7 mesos per Centre de Dia.

 3) Que es comenci a parlar dels usos que es donarà a Can

Dotras. No ens podem permetre el luxe de tenir més edificis

municipals buits i en desús!

 4) Que consti i s’utilitzi el nom de Neus Català, proposat per

Canviem Montmeló per al nou equipament i que la ciutadania

va votar majoritàriament .

Quan obrirà la nova residència Neus Català?

 
   Hola, soy Rubén. Tengo 46 años y llevo 18 viviendo en
Montmeló. Vivo con mi pareja y mis dos hijos, y me dedico
al mantenimiento e ingeniería en la industria farmacéutica.
Desde que llegué a Montmeló, he tenido la suerte de
formar parte de esta comunidad que, con el tiempo, ha
sido mi hogar. Es un lugar en el que realmente me siento
conectado, y esa es una de las razones por las que decidí
involucrarme en la política local. Formo parte de Canviem
porque me identifico con su forma de trabajar: un partido
que se preocupa de verdad por los problemas de la gente.
Fué el único que, cuando como vecino tuve dificultades, se
acercó y se mostró dispuesto a ayudar de forma sincera.
Hoy, quiero aprovechar para dar las gracias a la ejecutiva
de Canviem por la confianza que han puesto en mí. Es un
reto grande, pero lo afronto con mucha ilusión, sabiendo
que, con el gran equipo que tenemos, podremos aportar lo
mejor para Montmeló. Estoy convencido de que, juntos,
podemos hacer cosas buenas para todos los vecinos.
Nuestros objetivos son sencillos pero claros: seguir
ayudando, escuchar a la gente y ofrecer nuestro apoyo en
lo que necesiten. Queremos estar al lado de los vecinos,
ofrecer asesoramiento y estar atentos a todo lo que pasa
en el municipio.
También quiero agradecer especialmente a Alba. Ha sido
un pilar importante en este proyecto, siempre con buenos
consejos y con una gran dedicación. Gracias por todo lo
que nos has dado estos años, y te deseo mucha suerte en
tus nuevos proyectos. Estoy seguro de que vas a seguir
haciendo un gran trabajo, aunque ya no estés de
regidora.



Ciutadania, associacions i enitats de

Montmeló, que des del primer moment

s’han organitzat i mobilitzat per

col·laborar i ajudar a les víctimes de la

DANA de València. 

Una vegada més demostrant que  

Montmeló  és un  poble solidari. 

EL SEMÀFOR DEL CANVI

¿PRESUPUESTOS PARTICIPATIVOS? 
Este era el calendario original para los Presupuestos Participativos

de 2024, según se publicó en el Crònica de diciembre de 2023:

25 de enero: Información e inicio de la recogida de propuestas.

22 de febrero: Estudio y debate de las propuestas presentadas.

21 de marzo: Presentación de las propuestas definitivas e inicio de la votación.

Pero, como ya sabemos, la realidad ha sido bastante diferente. 

Pensamos que, si realmente queremos tener unos presupuestos

participativos, sería lógico cumplir con las fechas que se habían

propuesto desde un principio. De lo contrario, no estaríamos

hablando de presupuestos participativos, sino de una planificación

a la que no se le da la importancia que merece. Además, nos

parece incoherente hacer toda una campaña de publicidad en

redes, en la web y en crónicas de prensa, anunciando unas fechas,

para luego no cumplirlas. También resulta difícil de entender pedir

la participación activa de la ciudadanía y, al mismo tiempo, no

ofrecer ninguna explicación sobre los retrasos que hemos vivido.

Otro punto que nos preocupa es que estos presupuestos se utilicen

para tapar carencias del pasado, como mejoras de mantenimiento

que no se hicieron en su momento o proyectos inacabados que

ahora se "reciclan" solo para dar la sensación de que se están

haciendo cosas (especialmente aquellos inaugurados deprisa y mal

antes de unas elecciones).  Y lo mismo ocurre con la cantidad,

100.000€ que dan para hacer muy pocas mejoras por lo que ya se

limita la participación.

Desde Canviem Montmeló, nos gustaría que los presupuestos

fuesen una herramienta real de participación, pero creemos que

eso solo se consigue si el proceso es claro, transparente y

respetuoso con la ciudadanía y los tiempos establecidos.

 Ordenances Fiscals pel 2025.

Canviem vam votar en contra de les

Ordenances del govern del PSC, després

de proposar modificar-les en la línia de:

A) Intervenir + en el mercat d'habitatge local,

sobretot en rehabilitacions i habitatges buits.

B) Apostar + per la transició ecològica, amb

una taxa de residus + transparent i justa.

C) Acompanyar + i millor el comerç local, les

petites empreses i els autònoms.

D) Ser + contundents a l'hora de regular que

el Circuit tributi el que li toca a Montmeló. 

Concerts i festivals a Can Guitet. 

Ens sembla positiu que hi hagi oci i oferta

musical diversa al nostre poble i que

aquestes activitats puguin generar

ingressos extres a les arques municipals.

Però Canviem seguim proposant que es

cobri més (1€ per m2 i dia) per l’ocupació

d’aquests terrenys, que estan qualificats

com a zona verda. També més exigència

amb la neteja posterior i més flexiblitat  

amb el pas de residents a Montmeló.
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(30/7/24) Per aprovar una Ordenança municipal que reguli la
contaminació odorífera (olors): APROVADA per unanimitat.

(30/7/24) Per revertir la decisió de l'Institut Català de la Salut de no
cobrir substitucions: APROVADA per unanimitat.

(30/7/24) Per regular lloguers temporals: APROVADA amb 10 vots a
favor de Canviem i PSC i 2 abstencions de Fem i Junts.

(29/10/24) Per agilitzar el tràmit d'inscripció de nadons al Registre Civil
on resideixen: APROVADA per unanimitat.

(26/11/24) Per l’emergència habitacional: APROVADA amb 10 vots a
favor de Canviem i PSC i 3 abstencions de Fem i Junts.

(26/11/24) Per actualitzar els plans d’emergències i protecció civil a
Montmeló: REBUTJADA amb 4 vots a favor de Canviem i Junts, 2
abstencions de Fem i 7 vots en contra del PSC.

DARRERES MOCIONS PRESENTADES
ALS PLENS PER CANVIEM:

CANVIEM A L’AJUNTAMENTCANVIEM A PEU DE  CARRER

ESCOLA BRESSOL PÚBLICA I DE QUALITAT!
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ALGUNES PREGUNTES SENSE RESPOSTA
(CONVINCENT) DEL GOVERN MUNICIPAL:

(24/9/24) A què es deuen els talls en les emissions dels plens

municipals i la prohibició de difondre les preguntes del públic?

(24/9/24) Hi ha zones a Montmeló on viuen persones al carrer i d’altres

on proliferen els infrahabitatges. Què està fent el govern municipal per

revertir aquesta situació? 

(26/11/24) Fins quan s’endarrerirà el trasllat a la nova residència-centre

de dia? Per què no apareix enlloc el nom de Neus Català que va votar

la ciutadania?

(26/11/24) Reclamarà l’Ajuntament que el PDU del Circuit inclogui

canvis en la qualificació i titularitat dels terrenys? I les mesures

pendents per disminuir l'impacte acústic?  

(26/11/24) Per què l'Ajuntament permet que les obres d’aïllaments a

l’escola bressol coincideixin amb l’horari lectiu?

 

Des de Canviem Montmeló sempre hem reclamat que

l’ESCOLA BRESSOL SIGUI GESTIONADA

DIRECTAMENT PER L’AJUNTAMENT I NO PER UNA

EMPRESA EXTERNA.

Després del conflicte de les treballadores amb

l’empresa que ha portat fins ara la gestió de l’escola,

més ens reafirmem en el nostre posicionament. 

Canviem defensem una escola bressol 100% pública,

que seria més barata i eficient per la ciutadania. Les

famílies sense recursos no quedarien excloses

d’aquest servei i les treballadores podrien regir-se per

un conveni amb millors condicions del que tenen

actualment. Cal tenir en compte que el sistema

d’escola bressol actual ens costa uns 430.000€

anuals del Pressupost municipal, més les quotes que

paguen les famílies, per tal que l’empresa privada que

la gestiona tingui el seu marge de benefici.

Des de Canviem Montmeló vam signar un acord amb el

govern municipal del PSC en el qual es comprometien

a dur a terme aquest 2024 un estudi de viabilitat per la

municipalització i gestió directa de l’Escola bressol.

Acord que no s’ha complert en el moment del redactat

d’aquest article. De fet, tenim clara la poca

predisposició del govern des del moment que han

adjudicat el servei a una altra empresa, amb una nova

licitació 90.000€ més cara que l’anterior.



Butlletí núm. 2    hivern 2024-2025

Suma’t al canvi!
Segueix-nos a les xarxes socials:

@canviemmontmelo

www.canviemmontmelo.cat

Carrer Federico Garcia Lorca, 5, Local 1

info@canviemmontmelo.cat

 622 54 78 30

La gent de Canviem Montmeló desitgem pau, salut, feina i un sostre digne per a tothom. Desitgem un Montmeló que

combati l'especulació, amb més espais públics i zones verdes, un comerç local potent i una fiscalitat més justa amb les

classes treballadores. Un Montmeló educador que lluiti contra la pobresa, les desigualtats i la discriminació. 

COMPARTIM 12 CAMPANES QUE REPIQUEN PER CANVIS A MONTMELÓ EL 2025: 
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Zones verdes minvants

Transport públic insuficient

Carrers no accessibles 

Pre
supostos poc participatius

 N
ova residència sense obrir

Feminisme invisible

Escola Bressol precaritzada

Patrim
oni abandonat Riu ple de deixalles

Centre de Salut retallat

Contacta amb nosaltres:

La Llosa tancada Pobresa al carrer


